
PROTOKÓŁ Nr XLV/2013 
z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

z dnia 27 września 2013 r. 
 

Obrady otworzył Przewodniczący RM – Janusz Wojciech Kotasiak stwierdzając 
na podstawie listy obecności prawomocność obrad.  
 
Sesja rozpoczęła się o godz. 15.30. 
 
Następnie Przewodniczący powitał gości zaproszonych na sesję. 
 
W sesji udział wzięli: 
 

1. Radni RM – zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1  
do protokołu).  

2. Prezydent Miasta – Jarosław Wilczyński 
3. Sekretarz Miasta – Marzena Dębniak 
4. Skarbnik Miasta  - Elżbieta Pichór 
5. Przedstawiciele lokalnej prasy, radia i telewizji kablowych. 

 
Nieobecni radni: Małgorzata Krysa – Kowal, Zbigniew Moskalewicz, Robert 
Post, Stanisław Sulik. 
 
Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak – Szanowni Państwo! Przechodzimy  
do realizacji porządku obrad sesji. Mamy do zrealizowania trzy punkty: punkt 
pierwszy - udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu, punkt 
drugi – ja po prostu literalnie podaję bo będziemy nad tym glosowali  
– zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2013 r. Trzeci projekt uchwały tj. zm. uchwałę w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski 
na lata 2013 – 2023. Czy Państwo mają uwagi do przedstawionego przeze mnie 
porządku? Jeżeli nie, proszę przez głosowanie o przyjęcie. Kto jest  
za przyjęciem porządku obrad? Dziękuję. Stwierdzam, ze plan sesji został 
przyjęty jednogłośnie 19 głosami.  
 
Radni RM jednogłośnie przyjęli następujący porządek obrad: 
 
Podjęcie uchwał w sprawie: 
1) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu; 
2) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na 2013 r.  
3) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2013 – 2023. 
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1) Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Zatem przechodzimy do punktu 
pierwszego i proszę, udzielam głosu Przewodniczącemu Komisji Budżetowej  
o stanowisko Komisji w trzech tych uchwałach, które są przedmiotem 
procedowania. 
Przewodniczący Komisji Budżetu RM – H. Rożnowski – Panie 
Przewodniczący! Wysoka Rado! Dzisiaj przed rozpoczęciem sesji 
nadzwyczajnej obradowała Komisja Budżetu, która przeanalizowała te 
przedstawione projekty uchwał. I chcę powiedzieć, ze wszystkie te projekty 
uzyskały pozytywną opinię Komisji. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 
jakieś uwagi, zapytania do projektu pierwszego uchwały – w  sprawie 
uchwalenia pomocy finansowej dla Powiatu Ostrowieckiego. To jest pierwsza 
uchwała. Stanowisko Komisji Budżetowej znamy. Czy Państwo Radni mają 
jakieś pytania? Pan Radny Edward Kunat prosi o głos, bardzo proszę, udzielam. 
Radny J. E. Kunat – Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! Ja nie doczytałem 
się, kiedy to będzie realizacja tego zadania, bo dlaczego o to pytam? Ponieważ 
ja od kilku lat zgłaszałem interpelacje w sprawie obniżenia krawężników w tejże 
ulicy Iłżeckiej i zawsze miałem odpowiedź, ze to nastąpi w roku następnym bo 
w tym nie ma w budżecie. I ciągnie się ta naprawa już 3 lata, a tu nie 
doczytałem się, kiedy będzie ona realizowana. Dziękuję bardzo. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Dziękuję. Panie Prezydencie! Proszę 
bardzo odpowiedzieć. 
Prezydent Miasta - J. Wilczyński – Mamy tutaj do czynienia z Narodowym 
Programem Przebudowy Dróg Lokalnych na 2014 rok – my mówimy zarówno 
przy tej naszej drodze, czyli przy ul. Miodowej i Gościńcu i zarówno ul. Iłżecka 
– plany zarówno nasze, jak i Powiatu są na 2014 rok. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś 
uwagi, zapytania Państwa Radnych do projektu uchwały? Nie widzę. Proszę  
o głosowanie. Kto jest za  przyjęciem projektu uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu? Dziękuję. Kto jest przeciwny? 
Nie widzę. Kto się wstrzymał? Stwierdzam, ze uchwała została przyjęta 
jednogłośnie 19 głosami obecnych na sali Państwa Radnych. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Ostrowieckiemu. 
 
Patrz uchwała Nr XLV/138/2013 – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
2) Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – I przechodzimy do projektu uchwały, 
drogiego projektu, mianowicie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2013 r. Stanowisko Komisji 
Budżetowej znamy. Pytanie do Państwa Radnych – czy Państwo Radni mają 
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jakieś uwagi zapytania czy cokolwiek w tej kwestii? Bardzo proszę. Także nie 
widzę, zatem proszę o głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  
na 2013 r.? Dziękuję. Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Stwierdzam,  
że uchwała została przyjęta jednogłośnie 19 głosami obecnych na sali Radnych. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2013 r.  
 
Patrz uchwała Nr XLV/139/2013 – załącznik nr 3 do protokołu. 
 
3) Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Przechodzimy do kolejnego projektu 
uchwały – zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2013 – 2023. Oczywiście, jak Państwo Radni 
doskonale wiedzą, jest to pochodna poprzednio podjętej uchwały. Są zapytania 
Państwa Radnych do projektu tejże  uchwały? Proszę, Pani Skarbnik ma głos. 
Skarbnik Miasta – E. Pichór – Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo 
Radni! Bym prosiła w objaśnieniu do tej uchwały w punkcie 1 w podpunkcie 1.2 
akapit drugi, na końcu zdanie zaczyna się od numeru drogi powiatowej, czyli 
brzmi: Przebudowa odcinka drogi powiatowej – jest „0600T” a prosiłabym  
o poprawienie numer „0660” czyli z zera zrobić szóstkę. Dziękuje. 
Przewodniczący RM - J. W. Kotasiak – Dziękuję. Rozumiem, że to dotyczy 
objaśnienia. Punkt pierwszy, kropka dwa i pozycja trzy, druga. Czyli rozumiem, 
ze wprowadza Pani zmianę nazwy, numeracji drogi, o której jest mowa, prostuje 
Pani? Dobrze. Czy są jeszcze jakieś uwagi, zapytania Państwa Radnych  
do projektu tejże uchwały. Zatem proponuję przejść do głosowania z naniesioną 
przez Panią Skarbnik poprawką. Kto jest za przyjęciem tej uchwały? Dziękuję. 
Kto jest przeciwny? Kto się wstrzymał? Nie widzę. Stwierdzam, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie 19 głosami obecnych na sali Radnych. 
 
Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2013 – 2023  
 
Patrz uchwała Nr XLV/140/2013 – załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący RM – J. W. Kotasiak – Szanowni Państwo Radni! 
Wyczerpaliśmy temat, dzisiejszy program krótki był, nie przewidujemy 
wniosków. Pan Prezydent jeszcze prosi o głos. Spraw różnych nie ma, zatem 
tylko Pan Prezydent jeszcze. 
Prezydent J. Wilczyński – Tylko komunikat, zaproszenie. Chciałbym zaprosić 
Państwa Radnych do wzięcia udziału w uroczystościach w dniu 30 września 
upamiętniających egzekucję ostrowczan na Rynku, 30 września godz. 18  
w Kolegiacie pw. Świętego Michała Archanioła oraz na Rynku. Poprzedzi  
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te uroczystości modlitwa na Cmentarzu Parafialnym przy ul. Denkowskiej. 
Zapraszam wszystkich. 
Przewodniczący RM – J.W. Kotasiak – Dziękuję bardzo. Po tym komunikacie 
Pana Prezydenta zamykam XLV sesję nadzwyczajną Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. Dziękuję bardzo Państwu Radnym. 
 
Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 15.40. 
 
 
Protokołowały:                                                    Przewodniczył: 
 
mgr Marta Kamińska    Przewodniczący Rady Miasta 

mgr Anna Krakowiak    mgr Janusz Wojciech Kotasiak 

mgr Eliza Kaniewska     


